

23 FEB 2026



<https://pinnacleschool.ae/>

PRINCIPAL NEWS & NOTES

Dear Parents,

Warm greetings from Pinnacle American School.

As we continue through the blessed month of Ramadan, we extend our sincere wishes to all families for a month filled with reflection, wellbeing, and unity. During this special time, we reinforce values of patience, respect, generosity, and national identity in alignment with the spirit of the UAE.

Attendance During Ramadan

We would like to remind all parents that school attendance remains mandatory during Ramadan, in accordance with ADEK regulations. Regular attendance ensures continuity of learning, stability in routines, and strong academic progress. We appreciate your cooperation in ensuring students arrive on time, well-rested, and ready to learn each day.

Term 2 Continuous Assessments

We are currently completing Term 2 Continuous Assessments across all grade levels. These assessments are an important part of monitoring student progress, identifying learning gaps, and ensuring readiness for the next academic phase.

Parents can support by:

- Ensuring consistent attendance
- Encouraging revision and completion of assigned tasks
- Promoting daily reading and structured study routines at home

Your partnership plays a vital role in maintaining high standards of achievement and supporting every child's success.

Together, as a school community aligned with the values and vision of the UAE, we remain committed to nurturing responsible, resilient, and confident learners.

*Warm regards,
Aisha Ashraf
School Principal*

تحديثات مدير المدرسة والملاحظات

أعضاء أولياء الأمور،
تحية طيبة من مدرسة بينكل الأمريكية.
مع استمرارنا خلال شهر رمضان المبارك، نتقدم بخالص التمنيات لجميع العائلات بشهر مليء بالتأمل والصحة والانسجام. وخلال هذا الوقت المبارك، نؤكد على تعزيز قيم الصبر والاحترام والعطاء والهوية الوطنية بما يتماشى مع روح دولة الإمارات العربية المتحدة.
الحضور خلال شهر رمضان
نود تذكير أولياء الأمور بأن الحضور المدرسي إلزامي خلال شهر رمضان، وذلك وفقًا للوائح دائرة التعليم والمعرفة (ADEK). يساهم الانتظام في الحضور في ضمان استمرارية التعلم واستقرار الروتين اليومي وتعزيز التقدم الأكاديمي للطلبة. ونقدر تعاونكم في الحرص على وصول الطلبة في الوقت المحدد وهم مرتاحون ومستعدون للتعلم يوميًا.
التقييمات المستمرة للفصل الدراسي الثاني
نحن حاليًا نعمل على إكمال التقييمات المستمرة للفصل الدراسي الثاني لجميع المراحل الدراسية. وتعد هذه التقييمات جزءًا مهمًا من متابعة تقدم الطلبة، وتحديد الفجوات التعليمية، وضمان جاهزيتهم للمرحلة الأكاديمية القادمة.
يمكن لأولياء الأمور دعم أبنائهم من خلال:
• ضمان الانتظام في الحضور
• تشجيع المراجعة وإنجاز المهام المطلوبة
• تعزيز عادة القراءة اليومية وتنظيم أوقات الدراسة في المنزل.
إن شراكتكم معنا تلعب دورًا محوريًا في الحفاظ على أعلى معايير التحصيل الأكاديمي ودعم نجاح كل طالب. معًا، وكجزء من مجتمع مدرسي متوافق مع قيم ورؤية دولة الإمارات العربية المتحدة، نواصل التزامنا بتنشئة متعلمين مسؤولين ومرنين وواثقين من أنفسهم.

مع تحياتي،
عائشة أشرف
مديرة المدرسة